
SPRAWOZDANIE Z PRACY KOMISJI INFRASTRUKTURY TECHNICZNEJ I 

PLANOWANIA  PRZESTRZENNEGO 

ZA MIESIĄC LUTY 2022 ROKU. 

 

Komisja odbyła posiedzenie w dniu 17.02.2022r. w formie zdalnej z następującym 

porządkiem:  

1. Informacja i omówienie prowadzonej gospodarki leśnej szczególnie w rejonie Smolca w 

oparciu o opracowywany przez Nadleśnictwo Miękinia -                       

Plan Urządzenia Lasu  

2. Inwestycje oświetleniowe w gminie- omówienie aktualnego zaawansowania inwestycji w 

toku z ubiegłego roku, oraz stan realizacji zadań bieżących wraz najbliższymi planami.  

3. Opiniowanie uchwał sprawy różne ,wolne wnioski.  

 

W posiedzeniu uczestniczyli:  

   - Waldemar Zaremba- Nadleśniczy Nadleśnictwa Miękinia  

   - Patryk Hałaczkiewicz - z-ca burmistrza MiG  

   - Sławomir Palichleb - kierownik wydz. Gospodarki Przestrzennej  

   - Piotr Litwin - kierownik wydz. Gospodarki Komunalnej  

   - Katarzyna Kak - pracownik wydz. PRI  

 

 Ad/1  

   Pan Waldemar Zaremba  - Nadleśniczy bardzo szczegółowo omówił zadania i problemy z 

którymi boryka się kierowane przez niego Nadleśnictwo w szczególności na terenie gminy Kąty 

Wrocławskie. Na obszarze 17 tys. ha na którym działa Nadleśnictwo głównie u nas na terenie 

Bystrzyckiego Parku Krajobrazowego dominują cenne przyrodniczo gatunki liściaste. Dużo 

problemów dostarczyła wichura, która przeszła przez gminę w 2015r. oraz choroby i szkodniki, 

które dziesiątkują głównie drzewostan Jesiona. W chwili obecnej opracowywany jest Plan 

Urządzenia Lasu ,który przy pomocy specjalistów wykonuje się raz na 10 lat. Wskaże on cele 

i kierunki  prowadzonej gospodarki leśnej i zostanie poddany konsultacjom społecznym. 

Elementem tego planu jest również plan zagospodarowania obszarów leśnych(szczególnie w 

pobliżu zabudowy mieszkaniowej) pod kątem wykorzystania ich na cele rekreacyjno-

wypoczynkowe. W każdym takim przypadku wszelkie modyfikacje nie mogą zagrażać 

podstawowej funkcji leśnej. Nadleśnictwo chce wspólnie prowadzić te prace ,aby realizować 

potrzeby mieszkańców i lasu szczególnie na obszarze kompleksu leśnego pomiędzy nowym 

Smolcem ,a Krzeptowem. Duży nacisk służby leśne  kładą na odmładzanie drzewostanu po 

wycince drzew chorych(Jesion), oraz drzew o słabym systemie korzeniowym narażonym na 

wiatrołomy.  

  Po tej prezentacji rozpoczęła się dyskusja w wyniku której głos zabrali radni ,a  adresat pytań 

udzielił bardzo szczegółowych odpowiedzi  

   - Krzysztof Bujak zwrócił uwagę na brak odpowiednich dróg wyjazdowych z lasu szczególnie 

w okolicy Pietrzykowic.  

   - Antoni Kopeć poruszył potrzebę współpracy z gminą dla stworzenia w najbliższej 

przyszłości terenów rekreacyjnych w pobliżu osiedli mieszkaniowych w Smolcu, i Krzeptowie 

w oparciu o istniejące kompleksy leśne.  

   - Piotr Sobko zaproponował powołanie grupy roboczej która wypracuje propozycje takiej 

współpracy na najbliższą przyszłość.  

   - Dawid Ludwikowski oraz Grzegorz Kołcz zadali pytania dotyczące wycinki prowadzonej 

w lesie obok m. Cesarzowice.  

   - Wanda Laszczyńska  poruszyła temat złego stanu drogi Krobielowice- Zachowice 

zdewastowanej min. przez wywóz drewna z lasu.  



   - Na zakończenie radny Piotr Sobko poruszył problem wszechobecnych dzików  na osiedlach 

mieszkaniowych.  

Na zakończenie bardzo interesującego spotkania dla kontynuowania współpracy sformułowano 

wniosek który został przyjęty  

 

 Ad/2   

    Pan Piotr Litwin - kierownik wydz. Gospodarki Komunalnej Bardzo szczegółowo omówił 

stan realizacji inwestycji oświetleniowych w gminie ,oraz propozycje wykonania nowych 

dokumentacji. Z przeprowadzonej dyskusji wynika ,że potrzeb głównie ze względu na 

wprowadzanie się nowych mieszkańców jest jeszcze bardzo dużo . Wobec powyższego komisja 

powtórnie nawiązując do wniosku z debaty budżetowej przypomina o potrzebie 

dofinansowania tych zadań w przypadku pojawienia się dodatkowych środków finansowych. 

Analizując nowe zadania oświetleniowe komisja podzieliła zdanie radnego P. Sobko ,aby w 

pierwszej kolejności realizować zadania, które służyć będą większej grupie mieszkańców. 

Wobec powyższego wnioskujemy ,aby zamiast realizacji oświetlenia ulicy Truskawkowej w 

Krzeptowie przyjąć do realizacji ulicę Jagodową w tej samej miejscowości.  

 

  Ad/3  

    W temacie opiniowania uchwał komisja zapoznała się projektem MPZP w rejonie ulicy 

Złotej w Strzeganowicach Propozycję zmiany miejscowego planu wraz ze złożonymi uwagami 

,oraz sposobie ich rozstrzygnięcia przedstawił Kierownik wydz Gospodarki 

Przestrzennej  Sławomir Palichleb. Radni Sobko i Wojciechowski zapytali o wielkość działek 

,sposób ich skomunikowania ,oraz prognozę finansową. Projekt planu wraz ze sposobem 

rozstrzygnięcia uwag poddany został pod głosowanie . Opinia komisji POZYTYWNA (7 

głosów ZA)  

 

W sprawach różnych  Pani Katarzyna Kak -pracownik  wydz., PRI zapoznała radnych ze 

sprawą ulicy Sosnowej w Mokronosie Dolnym w związku z otrzymanym na skrzynki mailem 

dot. tej sprawy. Wyjaśnienia przyjęte zostały do wiadomości. Komisja nie podejmowała 

żadnego stanowiska w tej sprawie,     

 

Komisja podjęła jeden wniosek który dotyczy współpracy z Nadleśnictwem Miękinia.  

1. Komisja wnioskuje do burmistrza MiG o podjęcie praktycznych kroków celem 

wypracowania wspólnych działań mających na celu zagospodarowanie istniejących 

kompleksów leśnych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe dla mieszkańców. Komisja 

wnioskuje o rozważenie powołania wspólnego zespołu roboczego ,który wypracuje propozycje 

w tym zakresie.  

                                                                     

                                                                                                        

                                           RPRZEWODNICZĄCY KOMISJI  

 

                                                                                                                                                        

             ANTONI KOPEĆ  

 


